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Zadeva: Sečnja na Rožniku – posledice in nadaljnje ravnanje  

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Levica podajamo županu 

MOL pisna svetniška vprašanja in prosimo za pisne odgovore. 

Zavod RS za varstvo narave je podal uradno izjavo, da o načrtovani sečnji na Rožniku ni bil obveščen in 

pri tem ni sodeloval. Ocenili so, da so bila zaradi načina izvedbe posega že uničena življenjska okolja več 

rastlinskih in živalskih vrst, da bo v prihodnje prišlo tudi do sprememb mikroklimatskih razmer na 

obsežnem območju ekosistemske naravne vrednote Rožnik – Šišenski hrib – Koseški boršt ter s tem do 

dodatnih sprememb življenjskih pogojev za številne živalske in rastlinske vrste. Zaradi južne lege pobočij 

bo mladi gozd v prihodnje izpostavljen izjemni poletni vročini in suši. Ob tem so pojasnili: »Za vsak 

poseg, dejavnost in ravnanje na interesno tako kompleksnem območju, kot je območje krajinskega parka 

sredi Ljubljane, je treba doseči najširši družbeni konsenz. In v tem procesu mora tisti, ki nekaj želi, poleg 

pristojnih strokovnih institucij k sodelovanju povabiti tudi vse zainteresirane javnosti po principu 

participacije. Gozdarska stroka in lastnik gozda bi morala svoje odločitve na terenu prilagoditi 

pridobljenim mnenjem strokovne ter laične javnosti.«  

Inšpektorat RS za naravne vire in prostor je v mesecu maju izdal odločbo, s katero so ustavili posek 

dreves, dokler MOL ne pridobi naravovarstvenih pogojev in mnenja Zavoda za varstvo narave. Župan je 

za medije izjavil, da se bo MOL na odločbo pritožila. Zanima nas, s kakšnimi argumenti ste zagovarjali 

omenjeni posek na Rožniku? Ali ste že prejeli novo odločbo inšpektorata? 

Upali smo, da se boste na MOL na podlagi neprimerne sečnje na Rožniku v prihodnje posegov lotili 

drugače, pridobili vse strokovne podlage in mnenja ter odprli javno in strokovno razpravo, da bi si 

zagotovili širši konsez za učinkovito upravljanje z mestnimi gozdovi, drevoredi in zelenimi površinami v 

skupno dobro za zdravje ljudi in okolja. Napovedane sečnje na Grajskem griču, Linhartovi cesti, 

Vilharjevi in Barjanski cesti žal dokazujejo nasprotno. Kako drugačno bo ravnanje MOL v primeru sečnje 

na Grajskem griču in drugih omenjenih posegov?  

Tovariški pozdrav,  

 

Urška Honzak, 

vodja Svetniškega kluba Levica 


